
Sprawozdanie 

Komisja Edukacji, Kultury i Polityki Społecznej. 

Posiedzenie w dniu 17 września 2024, godz. 11:00 

w sali posiedzeń ratusza bnińskiego 

Przewodnicząca otwarła posiedzenie, stwierdziła quworum (na 10 

członków Komisji 2 nieobecnych), przypomniała o RODO oraz  

powitała gości. Członkowie komisji nie wnieśli uwag do porządku 

obrad. Porządek obrad został przyjęty bez uwag. Nie było również 

uwag do protokołu z posiedzenia z dnia 20.08.2024 roku, został 

przyjęty jednogłośnie przez obecnych członków komisji. 

Następnie przewodnicząca oddała głos gościom - dyrektorom szkół 

podstawowych z terenu Miasta i Gminy Kórnik. Dyrektorzy 

opowiedzieli o tym, co działo się w zarządzanych przez nich 

placówkach podczas wakacji. Opowiedzieli o prowadzonych zajęciach 

oraz o ewentualnych remontach. Dyrektorzy zgodnie oświadczyli, że 

zajęcia prowadzone w szkołach podczas wakacji mogą być 

organizowane przez odrębne jednostki na zasadzie wynajmu 

pomieszczeń. Takie zajęcia wszystkie jednostki przyjmują i zawsze 

przyjmą z wielką chęcią - są to dodatkowe fundusze dla szkół. 

Natomiast nie ma mowy aby takie zajęcia prowadziła sama szkoła 

ponieważ nauczyciele w czasie wakacji są na urlopach, które muszą 

wykorzystać w czasie wakacji, nie mogą korzystać z urlopów w trakcie 

trwania roku szkolnego.  

Radny Adam Lewandowski zapytał dyrektorów o stan szkół i ich 

przygotowanie do roku szkolnego. Wszyscy dyrektorzy wyrazili 

konieczność rozbudowy ich szkół ze względu na dużą ilość dzieci i 

dwuzmianowość w szkołach.  

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły poinformował, o planowanych 

termomodernizacjach oraz planach budowy i rozbudowy szkół.  

Po wyczerpaniu dyskusji Dyrektorzy opuścili posiedzenie. 



Część opiniowania uchwał rozpoczęła się od wprowadzenia projektu 

„Kórnickiej Karty Mieszkańca”. Obecni na obradach komisji Kierownik 

DIM pan Robert Jankowski oraz Bartosz Przybylski przybliżyli 

regulamin Karty oraz sposób jej działania. Po krótkiej dyskusji oraz 

poprawkach treści regulaminu,  Komisja zaopiniowała Uchwałę 

pozytywnie. 

Druga opinia dotyczyła rocznego programu współpracy MiG Kórnik z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2025. Kierownik DIM pan 

Robert Jankowski przedstawił plan oraz jego zmiany w stosunku do 

roku 2024. Radni zaopiniowali pozytywnie w.w Plan. 

Punkt 5 porządku obrad to wybór przedstawicieli Komisji EKiPS do 

komisji rozpatrującej wnioski dotyczące przyznania nagród z okazji 

Dnia Edukacji Narodowej. Radna Dorota Łuczak zaproponowała Panią 

Magdalenę Pawlaczyk. Pozostali członkowie Komisji zaproponowali 

aby drugą osobą była przewodnicząca Komisji. Wytypowane osoby 

wyraziły zgodę i Komisja jednogłośnie zaakceptowała propozycje.  

Wolnych głosów i wniosków nie było i przewodnicząca zakończyła 

posiedzenie 12.51 


